
ПРОТОКОЛ
№ 33

засідання Правління Громадської ради придніпровській міській раді

08 грудня 2020 року м. Дніпро

Засідання Правління проведено через електронні засоби комунікації між 
членами Правління відповідно до п. 5.9. Положення про Громадську раду при 
Дніпровській міській раді та п. 3.13, 4.6 Регламенту Громадської ради при 
Дніпровській міській раді у формі опитування та надання пропозицій через 
електронні засоби комунікації (електронна пошта, інтернет-месенджери).

Прийняли участь в опитуванні:
Голова Громадської ради при Дніпровській міській раді Корбан Г.О., 

заступник голови ГР ДМР Грищенко Г. Ф., члени правління ГР ДМР: 
Богачева Л.В., Волкова О. В., Мірошніченко М. О., Пінчук М.В., 
Ростовцев Ю.О., секретар ГР ДМР Мальцева О.Є.

СЛУХАЛИ:
Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував затвердити 

наступний порядок денний засідання правління Громадської ради:

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Про проведення засідання правління шляхом електронних консультацій.
2. Розгляд заяв і звернень громадян, що надійшли до Громадської ради:
- колективне звернення від гр. Чубенко Т.В. та інших мешканців щодо 

відновлення дорожного покриття та благоустрою території по вул. Тихвинська;
- колективне звернення від мешканців будинку №4 по вул. Криворізькій 

щодо ремонту покрівлі;
- звернення від гр. Переметчик О.В. щодо фінансування з міського 

бюджету хворих на цукровий діабет;
- звернення від гр. Черечеча Ю.А. щодо збільшення фінансування 

бюджету участі;
- колективне звернення від мешканців будинку №6 по вул. С.Русовой щодо 

ремонту дороги та благоустрою території;
-звернення від гр. Іванової Л.І. щодо реалізації проекту у школі №119 за 

міською програмою «Бюджет участі»;
- звернення від Громадської спілки «Об’єднання національно-культурних 

товариств «Єдність» щодо сприяння у встановленні двох меморіальних дошок 
присвячених європейським структурам, що діяли у м. Катеринославі на початку 
XX століття.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0
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УХВАЛИЛИ:
Затвердити запропонований порядок денний засідання Правління.

1. Про проведення засідання Правління шляхом електронних 
консультацій

СЛУХАЛИ:
Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував провести 

засідання Правління шляхом електронних консультацій.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0

УХВАЛИЛИ:
Провести засідання Правління шляхом електронних консультацій.

2. Розгляд заяв та звернень громадян, що надійшли до 
Громадської ради

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження колективного звернення від гр. Чубенко Т.В. та інших мешканців 
щодо відновлення дорожного покриття та благоустрою території по вул. 
Тихвинська.

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету з питань житлово-комунального господарства 
та благоустрою ГР ДМР.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВІРНІШ ЛИ:
Доручити комітету з питань з питань житлово-комунального господарства 

та благоустрою ГР ДМР розглянути колективне звернення гр. Чубенко Т.В. та 
інших мешканців щодо відновлення дорожного покриття та благоустрою 
території по вул. Тихвинська.
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СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження колективного звернення від мешканців будинку №4 по вул. 
Криворізькій щодо ремонту покрівлі.

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету з питань житлово-комунального господарства 
та благоустрою ГР ДМР.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВІРІ ШИЛИ:
Доручити комітету з питань житлово-комунального господарства та 

благоустрою ГР ДМР розглянути колективне звернення мешканців будинку №4 
по вул. Криворізькій щодо ремонту покрівлі.

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження звернення від гр. Переметчик О.В. щодо фінансування з міського 
бюджету хворих на цукровий діабет.

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету з питань охорони здоров’я ГР ДМР.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВІРІ ШИЛИ:
Доручити комітету з питань охорони здоров’я ГР ДМР розглянути 

звернення гр. Переметчик О.В. щодо фінансування з міського бюджету хворих 
на цукровий діабет.

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження звернення від гр. Черечеча 10.А. щодо збільшення фінансування 
бюджету участі.

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету з питань комунальної власності, земельних 
відносин, архітектури, будівництва та регуляторної політики ГР ДМР.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7



«Проти» - О 
«Утримались» - О

ВІРНІШ ЛИ:
Доручити комітету з питань комунальної власності, земельних відносин, 

архітектури, будівництва та регуляторної політики ГР ДМР розглянути 
звернення гр. Черечеча Ю.А. щодо збільшення фінансування бюджету участі.

4

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження колективного звернення від мешканців будинку № 6 по 
вул. С. Русовой щодо ремонту дороги та благоустрою території.

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету з питань житлово-комунального господарства 
та благоустрою ГР ДМР.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВІРІ ШИЛИ:
Доручити комітету з питань житлово-комунального господарства та 

благоустрою ГР ДМР розглянути колективне звернення мешканців будинку 
№ 6 по вул. С.Русовой щодо ремонту дороги та благоустрою території.

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження звернення від гр. Іванової Л.І. щодо реалізації проекту у школі 
№119 за міською програмою «Бюджет участі».

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету з питань комунальної власності, земельних 
відносин, архітектури, будівництва та регуляторної політики ГР ДМР та 
комітету з питань освіти та молоді ГР ДМР.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВІРІ ШИЛИ:
Доручити комітету з питань комунальної власності, земельних відносин, 

архітектури, будівництва та регуляторної політики ГР ДМР та комітету з 
питань освіти та молоді ГР ДМР розглянути звернення гр. Іванової Л.І. щодо 
реалізації проекту у школі № 119 за міською програмою «Бюджет участі».



5

СЛУХАЛИ:
Грищенка Г. Ф., заступника голови ГР ДМР, який доповів про 

надходження звернення від Громадської спілки «Об’єднання національно- 
культурних товариств «Єдність» щодо сприяння у встановленні двох 
меморіальних дошок присвячених європейським структурам, що діяли у 
м. Катеринославі на початку XX століття.

Корбана Г.О., голову Громадської ради, який запропонував доручити 
розглянути це питання комітету ГР ДМР з питань культури, культурної 
спадщини, національно-патріотичного виховання та релігії.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 7
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

Доручити комітету ГР ДМР з питань культури, культурної спадщини, 
національно-патріотичного виховання та релігії ГР ДМР розглянути звернення 
Громадської спілки «Об’єднання національно-культурних товариств «Єдність» 
щодо сприяння у встановленні двох меморіальних дошок присвячених 
європейським структурам, що діяли у м. Катеринославі на початку XX століття.

Інших пропозицій не надходило. Вирішення питань порядку денного 
вичерпано, зауважень щодо ведення засідання Правління Громадської ради при 
Дніпровській міській раді шляхом електронних консультацій - немає. Засідання 
оголошено закритим.

Цей Протокол складений у двох оригінальних примірниках, засвідчених 
підписом секретаря та головуючого засідання.

ВІ РІШИЛИ:

Голова Громадської ради

ЛІ

Г.О. КОРБАН

Секретар Громадської ради О. Є. МАЛЬЦЕВА


